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Protokół nr 180/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 29 czerwca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

5. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 
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6. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

        (ZS nr 1) 

7. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,   

         Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ 

w Wieluniu w dniu 21 czerwca 2023 r. 

5. Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 1/2017 z Powiatem 

Pajęczańskim zawartego w dniu 20 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie  

w rodzinie zastępczej niezawodowej na terenie Powiatu Wieluńskiego. 

6. Zaakceptowanie postanowień Porozumienia z Powiatem Pajęczańskim  

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków 

na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie 

Powiatu Wieluńskiego. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji w 2023 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński 

do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 1 

w Wieluniu. 

9. Zapoznanie się z wnioskiem Wójta Gminy Pątnów o wyrażenie zgody na zmianę 

warunków darowizny dokonanej aktem notarialnym Rep. A.3868/2002 z dnia 

22 października 2002 r. i przyjęcie projektu odpowiedzi. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na udzieleniu 

poręczenia w 2023 roku dla Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

14. Sprawy bieżące.  

15. Wolne wnioski.  

16. Zamknięcie CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 4 „Przyjęcie treści odpowiedzi  

na wystąpienie Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie stanowiska 

Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej skargi na p.o. Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach”. Zaznaczył, że w przypadku 

wyrażenia zgody przez Zarząd na wprowadzenie do porządku ww. punktu, porządek 

obrad przyjmie numerację o jeden większą. Następnie zapytał, kto jest „za” 

wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 4 wyżej wspomnianej sprawy.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad jako punkt 4 „Przyjęcie treści odpowiedzi  

na wystąpienie Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie stanowiska 

Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej skargi na p.o. Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach” (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie treści odpowiedzi na wystąpienie Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej  

skargi na p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach.  

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ 

w Wieluniu w dniu 21 czerwca 2023 r. 

6. Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 1/2017 z Powiatem 

Pajęczańskim zawartego w dniu 20 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie  

w rodzinie zastępczej niezawodowej na terenie Powiatu Wieluńskiego. 

7. Zaakceptowanie postanowień Porozumienia z Powiatem Pajęczańskim  

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków 

na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie 

Powiatu Wieluńskiego. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji w 2023 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński 

do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 1 

w Wieluniu. 
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10. Zapoznanie się z wnioskiem Wójta Gminy Pątnów o wyrażenie zgody na zmianę 

warunków darowizny dokonanej aktem notarialnym Rep. A.3868/2002 z dnia 

22 października 2002 r. i przyjęcie projektu odpowiedzi. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na udzieleniu 

poręczenia w 2023 roku dla Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Sprawy bieżące.  

16. Wolne wnioski.  

17. Zamknięcie CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie treści odpowiedzi na wystąpienie Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej  

skargi na p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana  

Zenona Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. 

Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś dodać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem treści odpowiedzi  

w przedmiotowej sprawie. Następnie poprosił pana naczelnika o przygotowanie 

odpowiedzi do podpisu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

odpowiedzi na wystąpienie Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej skargi na p.o. Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało  

5 członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ 

w Wieluniu w dniu 21 czerwca 2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Następnie udzielił głosu pani dyrektor Freus.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy na następnym posiedzeniu Zarządu nastąpi zapoznanie z Regulaminem 

organizacyjnym.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

Regulamin organizacyjny w zasadzie wymaga opinii Rady Społecznej - opinia jest 

pozytywna, a zatwierdza go dyrektor. Zaznaczyła, że dba o to, aby były jednolite 

zapisy z zapisami Statutu, który jest uchwalony uchwałą Rady Powiatu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że zmiany Statutu 

zostały dokonane w kwietniu. Nadmieniła, że ogólna rejestracja nie była 

zarejestrowana w taki sposób, w jaki życzy sobie teraz wojewoda, nigdy nie była  

w ten sposób w Księdze Rejestrowej. Dodała, że być może coś się zmieniło, być 

może przez dłuższy okres czasu nikt się nie dopatrzył u wojewody, więc dopinają  

te kwestie, które widzą, że tego wymagają.       

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem informacji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

21 czerwca 2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 1/2017 z Powiatem 

Pajęczańskim zawartego w dniu 20 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie 

w rodzinie zastępczej niezawodowej na terenie Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do aneksu. Nikt nie zgłosił uwag.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że chodzi tutaj o funkcję koordynatora.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że rozmawiał z panią dyrektor. Poprosił panią kierownik o przygotowanie 

upoważnienia, aby pani dyrektor podpisywała wszystkie aneksy, ponieważ zajmuje  
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to dużo czasu. Zaznaczył, że najwyżej w jakimś momencie Zarząd poprosi panią 

dyrektor o przedstawienie w formie tabeli informacji na temat aneksów zawartych 

przez panią dyrektor.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeszcze zostało 

kilka aneksów.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na następnym Zarządzie będą o tym dyskutować. Następnie zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem postanowień przedmiotowego Aneksu do porozumienia nr 1/2017 

z Powiatem Pajęczańskim zawartego w dniu 20 grudnia 2017 r.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia Aneksu do porozumienia nr 1/2017 z Powiatem Pajęczańskim 

zawartego w dniu 20 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków  

ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

niezawodowej na terenie Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu). 

Ponadto Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał kierownika Oddziału Zdrowia 

i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Wieluniu do przygotowania 

upoważnienia dla Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

do podpisywania Aneksów w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Zaakceptowanie postanowień Porozumienia z Powiatem Pajęczańskim  

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków 

na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie 

Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

 



10 
 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że w tym przypadku chodzi o zaakceptowanie 

postanowień Porozumienia w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego. Koszty będzie ponosił Powiat 

Pajęczański. Nadmieniła, że w tym przypadku już jest ujęty koordynator.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” zaakceptowaniem postanowień Porozumienia z Powiatem Pajęczańskim  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia Porozumienia z Powiatem Pajęczańskim w sprawie przyjęcia dziecka 

oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie  

w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji w 2023 r. zadań zleconych przez Powiat Wieluński 

do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały w przedmiotowej sprawie.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę                      

Nr 1241/23 w sprawie powołania Komisji konkursowej do zaopiniowania ofert 

złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2023 r. zadań 

zleconych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1241/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 1 

w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Elżbietę 

Urbańską-Golec - dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu, której udzielił głosu.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy w dokumentach 

powiatowych jest zapisane od ilu oddziałów jest kolejny wicedyrektor.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie ma, Prawo Oświatowe reguluje tylko stanowisko 

pierwszego dyrektora, jako obowiązkowe, następne to jest decyzja organu 

wykonawczego jednostki samorządu i to organ podejmuje decyzję, opiniując wniosek 

dyrektora w tej sprawie.   
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, czyli pierwszy 

wicedyrektor jest powyżej 12 oddziałów.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rok będzie teraz 

jeszcze rekordowy, w przyszłym roku będzie mniejszy. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

wtrąciła, że w przyszłym roku ilość oddziałów zmniejszy się zaledwie o 7, więc to jest 

też w dalszym ciągu 43. Zwróciła uwagę na fakt, że w ZS nr 1 w Wieluniu funkcjonują 

3 typy szkół, to są 3 różne organizacje: Szkoła Branżowa I stopnia, Szkoła Branżowa 

II stopnia i technikum, w związku z tym ta sytuacja generalnie się ustabilizuje. 

Dodała, że jeżeli miałaby użyć metafory to okres od 1. września do końca czerwca  

to dla nich jest bardzo burzliwy okres, natomiast taka lekka stabilizacja będzie  

w przyszłym roku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że absolutnie  

nie neguje tej decyzji. Dodał, że jego zdaniem jest to jak najbardziej uzasadnione. 

Przekazał, że myśli o przyszłości, czy będzie można ewentualnie później zmniejszyć.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że zmniejszyć można. Biorąc pod uwagę perspektywę 

demograficzną analizują w perspektywie minimum 10 lat stan absolwentów, którzy  

będą przychodzić ze szkół podstawowych. Zaznaczył, że jakoś drastycznego 

zmniejszenia zadań, o których mówiła pani dyrektor i które zostały przedstawione  

w uzasadnieniu absolutnie nie mogą przewidywać. Odniósł się do argumentu,  

o którym mówiła pani dyrektor, tzn. ewentualne zagrożenie, jeżeli chodzi o absencję, 

odnośnie jednego z wicedyrektorów, to ta potrzeba wzmocnienia wydaje się  

dobra w tak dużej jednostce urozmaiconej różnorodnymi zadania i inicjatywami 

związanymi z realizacją różnych projektów, zadań, itd. i mając na uwadze 

współpracę środowiskową m.in. hala i to, co ma być realizowane w projektach  

w najbliższym czasie, o czym Zarząd doskonale wie.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powtórzył, że jak najbardziej 

popiera ten wniosek i dodał, że po raz pierwszy w historii będziemy mieć trzech 

wicedyrektorów.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nigdy nie było też takiej sytuacji i jednostki z tak 

rozbudowanymi zadaniami i ilością tych zadań.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak to wygląda 

proceduralnie. Dodał, że pani dyrektor zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie zgody 

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora. Zapytał, czy wicedyrektor jest 

powołany na czas określony. Dopytał, czy jest jakaś kadencja.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że to powołuje pani dyrektor po opinii, stanowisku Zarządu. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

poinformowała, że te stanowiska nie są związane z kadencją dyrektora szkoły. 

Dodała, że powołuje na określony czas i wcześniej występuje ponownie do Zarządu 

o zgodę na powołanie konkretnej osoby.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wtrącił, że o opinię konkretnej osoby na dane stanowisko.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

kontynuowała, że Rada Pedagogiczna również wyraża swoją opinię, która nie jest 

zobowiązująca, ale proceduralnie musi być taka opinia. Zaznaczyła, że zamierza 

zawrzeć umowę wstępnie na jeden rok.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ewentualnie 

odwołanie również jest w gestii pani dyrektor. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

potwierdziła. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że personalne zarządzanie stanowiskiem jest po stronie dyrektora 

po wyczerpaniu procedury określonej prawnie, czyli opiniowanie, później wystąpienie 

z wnioskiem kandydatury na stanowisko, kierowane na ręce starosty.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę                       

Nr 1242/23 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie trzeciego stanowiska 

wicedyrektora w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1242/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Zapoznanie się z wnioskiem Wójta Gminy Pątnów o wyrażenie zgody na zmianę 

warunków darowizny dokonanej aktem notarialnym Rep. A.3868/2002 z dnia 

22 października 2002 r.  i przyjęcie projektu odpowiedzi.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami, której udzielił głosu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o odpowiedź 

na pytanie, że zmieniamy akt darowizny, przejmujemy jako powiat i wydzierżawiamy 

to pomieszczenie.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że tak, to oczywiście 

jest możliwe w każdej chwili, pan wójt mógłby zrzec się tej darowizny, wtedy 

nieruchomość wróciłaby do powiatu i powiat by nią dowolnie dysponował.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że mogą 

wtedy z tym podmiotem zawrzeć umowę.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, powiat mógłby 

dowolnie dysponować, pan wójt mógłby kupić od powiatu tę nieruchomość i wówczas 

samodzielnie dysponować tak jak zechce. Dodała, że pan wójt mógłby też kupić  

to od powiatu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że można sprzedać  

to po znacznie niższej cenie od tego, bo jest taka możliwość w ustawie gospodarce  

o nieruchomościach.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to była nasza 

własność.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że to była własność Skarbu 

Państwa, powiat pozyskał ją decyzją komunalizacyjną od Skarbu Państwa  

jak tworzyły się powiaty. Następnie zostało to przekazane na potrzeby ośrodków 

zdrowia. Nadmieniła, że tak stało się we wszystkich gminach, że zostało  

to przekazane. Być może pan wójt wymyśli inny cel publiczny, być może coś dla 

mieszkańców lub coś dla urzędu gminy będzie mu potrzebne. Podkreśliła, że na cele 

komercyjne nie powinniśmy się zgadzać, ponieważ to stoi w sprzeczności z ustawą.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że miał pewne 

wątpliwości, ponieważ mówił cały czas, że jest to instytucja komercyjna. Odniósł się 

do Banku Spółdzielczego, który nie jest działalnością komercyjną jako taką tylko  

to jest spółdzielnia, która jest własnością ludzi mieszkających na tym terenie,  

bo to są członkowie Spółdzielni, zarówno z gminy Pątnów, Biała, ze Skomlina  

i bodajże z Czarnożył. W związku z powyższym przekazał, że do końca nie zgadza 

się z tym, że to jest taka działalność komercyjna. Zaznaczył, że prawnicy muszą się 

wypowiedzieć.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że pani prawnik widziała 

ten materiał, wypowiadała się i zgodziła się z jej stanowiskiem – zaznaczyła,  

że to jest stanowisko potwierdzone przez prawnika.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że można wójtowi zaproponować te wyjścia. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że przedstawić jeszcze 

rozwiązania dotyczące zwrotu darowizny. Zaznaczyła, że nie wie, czy dla pana wójta 

byłoby korzystne, aby powiat tym dysponował.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że zmiana 

celu darowizny lub wykupienie.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że można tak dopisać.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy możemy to sprzedać 

gminie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Dodał, aby napisać lub kupna przez gminę tych pomieszczeń.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odnośnie pomieszczeń odpowiedziała, 

że to już jest trudniejsze, bo trzeba byłoby wydzielić lokale, gdybyśmy chcieli 

odrębnie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy cała nieruchomość 

należy nas.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że cała ta nieruchomość 

należała do powiatu, dzisiaj cała nieruchomość należy do gminy. Dodała, że nie wie, 

czy dałoby się wydzielić lokale, należałoby to sprawdzić w Wydziale Architektury  

i Budownictwa, by gmina mogła pozostawić sobie pomieszczenia ośrodka zdrowia,  

a powiatowi zwrócić tylko te zbędne pomieszczenia, wtedy te zbędne pomieszczenia 

mogłyby być albo przedmiotem sprzedaży na rzecz gminy, albo przedmiotem najmu 

przez powiat, jeżeli on wróciłyby do powiatu.  

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czyli najprościej  

i najszybciej byłoby gdyby wójt odkupił to od powiatu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła. Kontynuowała,  

że pan wójt musiałby zwrócić tę darowiznę w drodze czynności notarialnej i wystąpić 

o jej nabycie w drodze sprzedaży i wtedy może dysponować dowolnie, a darowizna 

jest taką szczególną formą płatności, że nabywa się własność nieodpłatnie  

pod pewnym warunkiem, pan wójt dobrze znał ten warunek. Dodała, że ustawa 

dopuszcza te zmiany. Jest szereg celów publicznych wymienionych w ustawie  

o gospodarce i w innych ustawach, bo to są wszystkie zadania publiczne, które 

realizuje gmina i na takie działania publiczne może wykorzystywać tę nieruchomość.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, aby uszczegółowić projekt odpowiedzi i poinstruować pana wójta.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest tu jeszcze 

kwestia czasowa.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wszystko zależy  

od pana wójta. Jeżeli pan wójt podejmie decyzję, że zechce zwrócić tę darowiznę  
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i wykupować to od powiatu, kontynuowała, że musimy zrobić później operat, podjąć 

odpowiednie decyzje na Zarządzie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy Zarząd będzie  

do tego władny, czy należy zwołać sesję. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że Zarząd będzie 

władny.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wykonanie operatu  

wiąże się też z czasem.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odniósł się do słów pani naczelnik, 

że nie można zezwolić na to, żeby gmina Pątnów wynajęła pod jakąś usługę 

komercyjną.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

bo jest wskazany cel darowizny. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wskazała, że darowizna ma to do 

siebie, że może być wykorzystywana tylko na cele publiczne.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zastanawiał się 

tylko, skąd taki pomysł pana wójta, ktoś może mu podpowiedział taką ścieżkę,  

że może jest to możliwe.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że pan 

wójt był u niego i poprosił go o napisanie pisma, a Zarząd zajmie się tym tematem. 

Dodał, że jest problem z gminą Ostrówek, który jeszcze trwa.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że analogiczna sytuacja 

była w gminie Ostrówek tylko tam sytuacja jest na zasadzie gmina-Skarb Państwa,  

a tutaj jest gmina-powiat, analogiczna darowizna. Przekazała, że tam gmina 

prowadzi działalność apteczną, wynajęła powierzchnię pod aptekę prywatnemu 

podmiotowi i gmina chciała darowizny od Skarbu Państwa, Skarb Państwa w postaci 

wojewody nie zgodził się na to, z tego samego powodu, że nie daruje za darmo 

działki, żeby Wójt Gminy Ostrówek w tym przypadku prowadził działalność 

gospodarczą na darowanej nieruchomości. 



18 
 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że pan wójt napisał, 

że od kilku lat stara się zapewnić, aby komuś wynająć tę wolną nieruchomość,  

a nie może tego zrobić, w związku z tym lepiej, żeby stało puste. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że działamy w oparciu  

o przepisy ustawy o gospodarce nieruchomościami i to jest jednoznaczne.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że 21 lat temu był 

podpisany akt notarialny i teraz mielibyśmy decyzją zmienić ten akt.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie, to nie tak dawno 

zostało wprowadzone do ustawy o gospodarce nieruchomościami, bo do tej pory 

ustawa przewidywała taką sytuację, że pan wójt wykorzystuje niezgodnie z celem,  

a w Pątnowie już była ta historia, która dotyczyła Ośrodka Zdrowia w Pątnowie  

i pan wójt sprzedał tam mieszkania, więc wtedy przepisy były jednoznaczne  

– wykorzystane niezgodnie, dowołujemy darowiznę, w wójt zwraca środki. Dodała,  

że Rada odstąpiła w końcu od odwołania darowizny, a środki zostały zwrócone  

z tej transakcji.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, co gdyby teraz wójt 

wynajął bez stanowiska Zarządu.   

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że to podlegałoby 

obowiązkowemu zwrotowi tej darowizny i pewnie pożytki, które uzyskał też musiałby 

zwrócić.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powtórzył, że tylko próbuje dociec 

tego, skąd to pytanie pana wójta i czy Zarząd jest władny zmienić akt notarialny,  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, jesteśmy władni, 

bo ustawa o gospodarce chciała wykluczyć te historie, że darowizny są odwoływane  

i zapobiec takiemu czemuś, że 20 lat temu ktoś z wójtów wymyślił, że będzie robił 

ośrodek zdrowia, darowaliśmy ten ośrodek zdrowia. Wiadomo, że czas płynie, mija 

20 lat i ktoś wymyśla inny cel. Nadmieniła, że ostatnio był zmieniany cel  

na Konopnicy, bo wójt wpadł na pomysł, że będzie rozszerzał Klub Seniora.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy możemy to zmienić.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że możemy  

pod warunkiem, że na inny cel publiczny i tutaj jest ta blokada, że cel, który wskazuje 

pan wójt nie jest celem publicznym.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nawet 

gdybyśmy podjęli taką decyzję, to nie wie jak zachowałby się notariusz.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że nasza decyzja byłaby już 

niezgodna z przepisami.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy możemy na cele 

dydaktyczne.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że na dydaktyczno-

oświatowe pewnie tak, tam są administracyjno-biurowe cele, gmina mogłaby mieć 

swoją filię, oddział, jakiegoś pracownika umieścić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Zarząd 

zostawią tę formę odpowiedzi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby przedstawić 

rozwiązania, jakieś wyjścia.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, aby uszczegółowić.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że rozszerzy  

tę odpowiedź.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z wnioskiem i zapytał, kto jest „za” tym, aby sugestie wskazane  

na posiedzeniu Zarządu Powiatu znalazły się w projekcie odpowiedzi.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wnioskiem Wójta Gminy Pątnów                          

o wyrażenie zgody na zmianę warunków darowizny dokonanej aktem notarialnym 

Rep. A.3868/2002 z dnia 22 października 2002 r. i jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) 

przyjął projekt odpowiedzi uszczegółowiony o sugestie wskazane na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po sesji Rady Powiatu w Wieluniu. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 4 osobowym. Nieobecny Pan Henryk Wojcieszak – członek 

Zarządu.  

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na udzieleniu 

poręczenia w 2023 roku dla Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Dodał, że w uchwale upoważnia się pana 

Marka Kielera – przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu oraz pana 

Krzysztofa Dziubę – wicestarostę. Zapytał, czy są inne kandydatury. Nikt nie zgłosił 

innej kandydatury. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1243/23 w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na udzieleniu poręczenia w 2023 roku dla Samodzielnego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym 

punkcie pan Henryk Wojcieszak).  

 Uchwała Nr 1243/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1244/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1244/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotowy 

projekt uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

 

 

 

         Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę                     

Nr 1245/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie pan Henryk Wojcieszak).     

 Uchwała Nr 1245/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotowy 

projekt uchwały.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę                      

Nr 1246/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie pan Henryk Wojcieszak).    

 Uchwała Nr 1246/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 15 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że w miesiącu lipcu planuje zwołać jedno posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w dniu 18.07.br. chyba, że byłaby konieczność zwołania sesji.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił, aby Zarząd rozpoczął się  

o godz. 8.00. 

 

 

 

Pkt 16 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXXX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone.  
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Pkt 17 

Zamknięcie CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


